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Abstract (en)
[origin: WO9310244A1] The present invention relates generally to alpha -L-iduronidase and to genetic sequences encoding same. More particularly,
the present invention provides an isolated nucleic acid molecule comprising a sequence of nucleotides which encodes or are complementary to a
sequence which encodes a mammalian alpha -L-iduronidase or fragment or derivative thereof and to the recombinant enzyme encoded thereby.
These molecules are useful in the investigation, diagnosis and treatment of subjects suspected of or suffering from alpha -L-iduronidase deficiency.

Abstract (fr)
La présente invention concerne généralement l'alpha-L-iduronidase et les séquences génétiques la codant. Plus particulièrement, la présente
invention concerne une molécule d'acide nucléique isolée comprenant une séquence de nucléotides qui codent ou qui sont complémentaires à
une séquence codant l'alpha-L-iduronidase des mammifères ou un fragment ou un dérivé de celle-ci et à une enzyme recombinante codée par ce
moyen. Ces molécules sont utiles dans l'investigation, le diagnostic et le traitement de sujets suspectés de souffrir d'une insuffisance d'alpha-L-
iduronidase.
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